
华泰财险附加运输中的财产条款（CB-H 版） 

 

本保险单扩展承保保险期间内保险标的在保险单地域范围内的运输中发生的损失。被保险人

可以选择接受赔偿损失发生时保险标的的价值，或赔偿损失金额，或重置该等保险标的或其

部分。 

 

本条款不适用于库存，但适用于库存中的可移动电子检测 / 监测设备。 

 

保险人的每次事故责任限额明细表载明的金额为准。 

Property in Transit 

 

This policy is extended to cover property Insured in the event of damage whilst in transit 

within the Territorial Limits during the Period of Insurance. The Insurer will pay to the 

Insured the value of the Property Insured at the time of it having sustained damage or at 

the option of the Insured the amount of the damage or at the option of the Insured reinstate 

or replace such Property Insured or any part thereof. 

 

Property insured under this Endorsement is excluding stock but including stock of mobile 

electronic testing / monitoring equipment. 

 

Provided that the liability of the Insurer under this Endorsement for any one event shall 

not exceed [______________]. 

 

 


